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Artysta  Michał  Jackowski  tłumaczy,  dlaczego  stał  się
rzeźbiarzem  i  opowiada  o  swojej  karierze  artystycznej.  W
porannym  programie  Radia  WNET  stwierdza,  że  rzeźba  jest
trudna,  ponieważ  nie  tak  łatwo  nałożyć  poprawki  na  swoje
dzieło tak jak w innych sztukach. Jackowski mówi także o swoim
trybie pracy. Dziennie poświęca rzeźbie wiele godzin. W trzy
lata stworzył ponad 70 prac. Co ciekawe artysta nieszczególnie
przygląda  się  współczesnemu  światu  sztuki.  Inspiracje  zaś
czerpie ze starożytności, gdyż język tamtych czasów jest dla
każdego zrozumiały.
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